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Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete 
8945 Bak, Rákóczi u. 2/a. 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Bak község Önkormányzati Képviselő-testületének 2012. július 31. napján a Baki 

Körjegyzőség épületében (8945 Bak, Rákóczi u. 2/a.) 1730 órai kezdéssel megtartott 
nyílt üléséről. 

 
Jelen vannak:        - Molnár Károly, polgármester 
   - Farkas Tamás Attila, alpolgármester – érkezett 1743 órakor 
   - Balogh Elemér, települési képviselő – érkezett 1815 órakor 
   - Makkos István, települési képviselő 
   - Németh Dezső, települési képviselő – távozott 1830 órakor 
  - Tamás Béláné, települési képviselő 
  - Toplak Tiborné, települési képviselő.                   
                                                                  
Tanácskozási joggal:  Császár László, körjegyző 
 
Molnár Károly, polgármester köszönti az ülésen megjelenteket. A polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő települési 
képviselőből 5 fő jelen van. Jegyzőkönyvvezetésre Császár László körjegyzőt, jegyzőkönyv 
hitelesítésre Tamás Béláné és Makkos István települési képviselőket kéri fel, melyet a 
képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadott.  A továbbiakban javaslatot tesz, hogy a 
meghívóban kiküldött napirendek szerint történjen az ügyek tárgyalása. A javaslattal a 
testület egyetértve, az alábbi napirendet fogadja el:  
 
1.  Védőnői munka a baki körzetben. 
 Előadó: Merthné Egyed Mária védőnő. 
 
2. Beszámoló a lejárt határozatokról és a két ülés közötti munkáról. 
 
3.  Tájékoztató a polgármester átruházott hatáskörben hozott intézkedéseiről. 
 
4. Táncsics utcai járda felújítása. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
5. A Közép-Zala Gyöngyszemei Közhasznú Helyi Közösséghez való csatlakozás. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
6. Urnafal kialakítása a baki temetőben. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
 7.    Egyebek  
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Napirendek tárgyalása: 
 
1.  Védőnői munka a baki körzetben. 
 Előadó: Merthné Egyed Mária védőnő. 
 
Molnár Károly: A védőnő szabadságát tölti, ezért nem tud részt venni a mai ülésen. Mivel 
az előterjesztett anyag (jelen jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként csatolva) kellően 
részletes, alapos, ezért azt a testület meg tudja tárgyalni. 
 
Toplak Tiborné, települési képviselő: Szeretné kifejezni teljes elismerését, megköszönni a 
védőnő munkáját, maximális helytállását. 
 
Tamás Béláné, települési képviselő: A védőnő folyamatosan nagyon pontos adatokat 
szolgáltatva látja el feladatát, az intézménnyel való együttműködése példaértékű. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

64/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete a baki védőnői 
körzetben végzett munkáról készített beszámolót elfogadja.  
 
 

2. Beszámoló a lejárt határozatokról és a két ülés közötti munkáról. 
 
3.  Tájékoztató a polgármester átruházott hatáskörben hozott intézkedéseiről. 
 
Molnár Károly, polgármester: jelen jegyzőkönyv 2. számú melléklete szerint ismerteti a 
lejárt határidejű határozatokról, a 3. számú melléklete szerint az átruházott hatáskörben 
hozott intézkedésekről szóló tájékoztatást. Kiegészítésként elmondja, hogy a folyószámla 
hitelről szóló szerződés aláírásra került, 10 mFt összegben. Jelenleg 1,1 mFt van az 
Önkormányzat számláján, holnap érkezik 2 mFt állami támogatás, Sárhida intézményi 
elszámolásból eredően 1 mFt-ot fog utalni, várjuk továbbá Zalatárnok 1,5 mFt-ját. 
Reményeink szerint az iparűzési adó bevétel realizálásáig csekély mértékű számlahitellel 
biztosítható lesz a likviditás.  
Helyére került a temetőkapu. 
A Boronyák-közben hamarosan elkezdődik a járda fél-1 lappal való kiszélesítése a 
balesetveszély megszüntetése érdekében. A munkák idejére, kb. 1 hétre lezárásra kerül az út. 
Ennek pontos időpontjáról értesíteni fogjuk a lakosságot. 
 
Császár László, körjegyző: Ügyféli panasz érkezett a temetőkapuval kapcsolatban, 
nehezményezve, hogy személygépkocsival nem lehet felmenni a sírokhoz. Az ügyfél kérte, 
hogy számára 1 db kulcsot biztosítson az Önkormányzat. 
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Makkos István, települési képviselő: Pont a jegyzőnél tartózkodott az ügyfél érkezésekor, 
így közvetlen információja van. A kapu egyik szárnya nyitva van, a másik van zárva. 
Véleménye szerint ki kellene hirdetni, hol érhető el a kulcs, alkotni kellene temetőrendről 
szabályzatot. Ő nem javasolja, hogy bárki egyénileg kulcsot kapjon. Nagyobb gond, hogy 
nagy a fű a sírok között. Ne a hegyi utat nyírják a közmunkások, hanem a temetőt. 
 
Molnár Károly, polgármester: A héten a közmunkások megkezdik a fű sírok között való 
nyírását, de gond, hogy a saját hozzátartozójuk sírjánál nem hajlandók az emberek lenyírni a 
füvet, az Önkormányzatra várnak. 
 
Németh Dezső, települési képviselő: A foglalkoztatási paktumos TÁMOP pályázat 
ügyében milyen eredménnyel zárultak a tárgyalások? 
 
Molnár Károly, polgármester: A Baki Agrocentrum elzárkózott a foglalkoztatástól, a 
szakértő pedig tartja magát döntéséhez, nem kíván részt venni a pályázat megírásában. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

65/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete testülete a lejárt 
határidejű határozatokról, a két ülés közötti munkáról és a 
polgármester átruházott hatáskörben hozott intézkedéseiről szóló 
polgármesteri beszámolót elfogadta. 

 
 

1743 órakor megérkezett Farkas Tamás Attila alpolgármester, így a testület 6 
fővel folytatta munkáját. 

 
 
4. Táncsics utcai járda felújítása. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
Molnár Károly, polgármester: jelen jegyzőkönyv 4. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre kerültek a kiviteli ajánlatok. A legkedvezőbb ajánlatot az Útplan ’95 Kft. adta. 
 
Toplak Tiborné, települési képviselő: Sérelmezi, hogy baki vállalkozó nem került 
megkeresésre. 
 
Makkos István, települési képviselő: Tudomása szerint a helyi vállalkozó, Csordásék 
partnerek lennének abban, hogy a lakók vagy a közmunkások felvernék a régi járdát, 
csökkentve a kiviteli árat. Lényegesen olcsóbb lehetne a kivitelezés, ha Csordásék 
megcsinálnák a vasalt betont, az aszfaltozást pedig az Önkormányzat a saját úthengerével. 
Így akár 200 eFt-ból is megvalósítható lenne a járda felújítása. 
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Molnár Károly, polgármester: Csak az aszfalt áraként 300 eFt szerepel az ajánlatokban. 
Ez a járda 120 fm hosszban készülne el Héder Béláék házától a betonos járda szakaszig. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Vagyis a kaptató is le lenne aszfaltozva. 
 
Makkos István, települési képviselő: Kérjünk Csordáséktól is ajánlatot. Csak az a kérdés, 
hogy belefér-e egyáltalán a költségvetésbe a járdaépítés. Nem szeretne nagyobb hiányt a 
költségvetésben, mint amilyen a mostani. 
 
Molnár Károly, polgármester: Megtehetjük, hogy megkérdezzük a helyi vállalkozót is. De 
az ajánlattevő 15 %-os kedvezményt kap az aszfalt árából. A költségvetés módosításával 
megoldható lehetne a forrás biztosítása, mert a beruházás most nem szerepel abban. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Szeretné ha normális minőségben, normálisan 
elkészüljön a járda, olyan kivitelező útján, aki garanciát is vállal és teljesíti is azt. 
 
Makkos István, települési képviselő: Vagy eladósítjuk a falut, vagy elmaradnak bizonyos 
beruházások. Nem takarékoskodtunk ott, ahol lehetett volna, nem nyúltunk hozzá az ÁMK-
hoz. Csak akkor tudja támogatni a döntést, ha látja, hogy a költségvetésből honnan kerül 
átcsoportosításra fedezet. 
 
Molnár Károly, polgármester: Egyetért az alpolgármesterrel, hogy jó minőségben kell a 
járdát megcsinálni, mert különben csak kidobott pénz.  
 
Németh Dezső, települési képviselő: Lehet, hogy a munkadíjon megspórolt összeggel pont 
ugyanott leszünk a végén, mert a kivitelező meg az anyagból kap kedvezményt, amit mi 
nem. 
 
Császár László, körjegyző: A 2012. évi költségvetésbe került betervezésre erre a 
szakfeladatra pénz, bár nem ekkora összegben. A pellet eladásból befolyt összeget ide 
átcsoportosítva, az ÁFÁ-ra kellene fedezetet keresni a vonatkozó szakfeladatra tervezett 
összegből. 
 
Makkos István, települési képviselő: Kaptur Zoltán felé a különféle földmunkákból 800 
eFt összegű tartozása van az Önkormányzatnak. Ez miből lesz kifizetve? 
 
Molnár Károly, polgármester: Kaptur Zoltánék a volt TSZ majortól lévő utat tették 
rendbe, a Petőfi utcai, Kossuth utcai árkolás során kitermelt földet szállították el, a 
hegykapui pihenőhelynél a tereprendezésben, illetve a temetőnél a lehordott föld 
elszállításában vettek részt. A képviselő Úr által említett összeg ezekből a tételekből tevődik 
össze. Tárgyalt a mai napon a kórház befektetőjével, aki ígéretet tett ezen munkák díjának 
átvállalására. Mivel a beruházásnál a földmunkákat várhatóan Kaptur Zoltán fogja végezni, 
ezért tudomásul vette, hogy a munkák ellentételezése ily módon fog megtörténni. 
Ígéretet tesz, amennyiben ezekről a munkákról Kaptur Zoltántól számla fog érkezni, azt a 
saját vagyonából egyenlíti ki. A kórház beruházással kapcsolatban elmondja, hogy a hónap 
végére ígérik a szerződés aláírását a befektetők. A beruházás bonyolítója a Zalaber kft. lesz. 
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Németh Dezső, települési képviselő: Kap lehetőségek az Önkormányzat, hogy hivatalos 
tájékoztatást kapjon a beruházásáról? 
Molnár Károly, polgármester: Ígéretet tettek a befektetők, hogy a pénz Magyarországra 
érkezését követően azonnal rendelkezésre fognak állni. Mindent megtesz azért, hogy 
mielőbb létre jöjjön az egyeztetés. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

66/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete testülete a Bak, 
Táncsics utca járda-felújítási munkáira benyújtott árajánlatokból az 
Utplan’95 Kft. (8900 Zalaegerszeg, Árpád u. 19.) ajánlatát fogadja el 
nettó 560.865,- Ft + ÁFA (bruttó: 712.299,- Ft) kivitelezési díj 
ellenében. 
A felújítási munkák fedezetéül a pellet eladásból származó bevételt 
és az utak, hidak karbantartása szakfeladaton tervezett összegeket 
határozza meg a képviselő-testület. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési 
szerződés aláírására, egyidejűleg felkéri, hogy a fentieknek 
megfelelően a költségvetési rendelet módosítás előkészítéséről 
gondoskodjon. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
 

 
5. A Közép-Zala Gyöngyszemei Közhasznú Helyi Közösséghez való csatlakozás. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
Molnár Károly, polgármester: jelen jegyzőkönyv 5. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre került az előterjesztés. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Lehet tudni, hogy mikorra várható, hogy elnyerje a 
HACS jogcímet a Közép-Zala Egyesület? 
 
Molnár Károly, polgármester: Vígh László képviselő Úr tájékoztatása alapján szeptember 
elejére várják a pozitív döntést. Tagdíjfizetési kötelezettség az Egyesületnél nem áll fenn, 
LEADER pályázatot azonban csak a jogcímről való döntést követően lehet benyújtani. A 
Zalai Témautak Kft. a kapott információk szerint felszámolásra kerül. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

67/2012. számú határozat: 
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Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete tagja kíván lenni a 
Közép-Zala Gyöngyszemei Közhasznú helyi Közösség/ 
Egyesületnek.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

  Határidő: haladéktalanul. 
  Felelős: Molnár Károly, polgármester. 

 
 

1825 órakor megérkezett Balogh Elemér települési képviselő, így a testület 7 
fővel folytatta munkáját. 

 
 
6. Urnafal kialakítása a baki temetőben. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
Molnár Károly, polgármester: jelen jegyzőkönyv 6. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre kerültek fényképfelvételek a döntést megkönnyítendő. 
 
Makkos István, települési képviselő: A lakosság zöme ugyan ragaszkodni fog továbbra is a 
hagyományos temetkezési módhoz, de valamennyi urnafülke kialakítására szükség lenne a 
faluban. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: A ravatalozó fala mellé lenne célszerű elhelyezni az 
urnafalat, de ott nem lenne esztétikus. 500 eFt körüli nagyságrendű összeget kellene erre a 
célra elkülöníteni. 
 
Molnár Károly, polgármester: Az is egy lehetőség lenne, hogy az Ótemető aljában lévő 
bokros részt kitisztítása után ott lenne megépítve az urnafal. 
 
Toplak Tiborné, települési képviselő: Mindenképpen a ravatalozó környékén kellene 
elhelyezni. Ő a kapott fotókat a boltban a vásárlóknak megmutatta, a lakosság többsége 
támogatta ezt az elképzelést. 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: Úgy tudja, van olyan vállalkozó, aki vállalná urnafal 
megépítését és Ő értékesítené a fülkéket. Fel kellene venni Vele a kapcsolatot. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Az Önkormányzat kell, hogy értékesítse a fülkéket, 
haszonszerzés nélkül. Látványterves árajánlatokat kellene bekérni egy kb. 20 fülkés urnafal 
építésére. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

68/2012. számú határozat: 
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Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete szükségesnek látja a 
baki temetőben urnafal kialakítását. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert látványterves 
árajánlatok bekérésére. 

  Határidő: folyamatos. 
  Felelős: Molnár Károly, polgármester. 

 
 
7.    Egyebek  
 
 7.1. Temető 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: A temetőben figyelni kell a sírok kialakítására, ki 
kellene jelölni utat, hogy az északi részre is el lehessen jutni. Tereprendezést kellene 
végezni, hiszen ha ilyen ütemben halnak az emberek, idén betelnek a szabad sírhelyek. 
 
Molnár Károly, polgármester: Célszerű lenne egy helyszíni bejárás a képviselők 
részvételével. A temető kataszter, terv felülvizsgálatával összekötni az urnafal helyének 
kijelölésével.  
 
 

1835 órakor távozott Németh Dezső települési képviselő, így a testület 6 fővel 
folytatta munkáját. 

 
 
  7.2. Szociális célú tüzifa 
 
Császár László, körjegyző: Az Erdészettől Pintér Csaba Úr jelezte, hogy lehetőség lenne 
az erdészeti közfoglalkoztatottak által szedett ágfából 3.500,- Ft/m3 áron vásárolni. Ez az ár 
helyszínre szállítva értendő. 
 
Molnár Károly, polgármester: Javasolja, hogy 20 m3 fát vásároljon az Önkormányzat és 
természetbeni formában biztosított átmeneti segélyként kerüljön kiosztásra. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

69/2012. számú határozat: 
Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete szociális céllal 20 
m3 tüzifa vásárlását rendeli el 3.500,- Ft/ m3 áron. 
A tüzifa vásárlás fedezetéül az átmeneti segély előirányzat szolgál. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

  Határidő: folyamatos. 
  Felelős: Molnár Károly, polgármester. 
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  7.3. Egyéb felvetések 
 
Molnár Károly, polgármester: Tájékoztatást ad, hogy a sebességmérőre beadott pályázat 
nyert, talán még az idén kivitelezésre kerülhet. 
 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: A Közútkezelő járt a Széchenyi téren, a hibákat sárga 
jelölő festékkel megjelölték. 
 
Molnár Károly, polgármester: A két ülés közötti események között jelezte, hogy sor került 
a Katasztrófavédelmi Igazgatóságon egyeztetésre a Közútkezelő vezetőivel. A Parancsnok 
Úr utasította a Közútkezelőt a helyzet rendezésére. 
 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: Tél előtt valamit tenni kellene a hegyi úton Héder 
Béla ingatlana előtt lévő nagyjából 1 méter hosszú szakasz kavicsozása ügyében. Simon 
Csabánál van kő, abból a jelzett szakasz meg lehetne csinálni. 
 
Makkos István, települési képviselő: Véleménye szerint az érintett tulajdonosoknak 
kellene a javítás költségét összeadni. 
Kaptur Zoltántól azt az információt kapta, hogy a tavasz folyamán lett volna egy pályázati 
lehetőség a hegyi út javítására, fel is kereste a vállalkozó Cseke Tiborral együtt a 
polgármestert. Azt az információt kapta, hogy azért nem vett részt a település a pályázaton, 
mert azt a testület nem szavazta meg. 
 
Tamás Béláné, települési képviselő: A testület a decemberi ülésen tárgyalt út felújítási 
pályázatról, de ott 30 %-os önerő kellett volna. 
 
Makkos István, települési képviselő: Nem mindegy, hogy a felújítási költségek 30 %-át 
vagy a teljes összeget kell az érintett tulajdonosoknak vállalni. Kaptur Zoltán tavaszi, 
valószínűleg április időpontot említett a megkeresés idejéül. 
 
Molnár Károly, polgármester: Ezügyben egyeztet a jelzett személyekkel. 
 
 
Tamás Béláné, települési képviselő: A József Attila úton Reizerék felé a bekötő út egy 
szakaszon önkormányzati tulajdon. Az útszakaszon a veszélyes akácfákat ki kellene vágatni, 
valamint a kavicsot kimosta az eső. 
 
Molnár Károly, polgármester: A településen az összes veszélyesnek ítélt fa kivágására 
kért ajánlatot, az úthibát megnézi. 
 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Probléma, hogy a Hegyi Út Alapítvány nem tud 1 
%-os felajánlásokat fogadni. A kuratóriumot ki kellene egészíteni, új elnököt választani. Az 
Alapítvány feladatait átvehetné a Kertbarát Egyesület, de csak azt követően, hogy jogosult 
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lesz az 1 %-ok fogadására. 
 
Molnár Károly, polgármester: Lövei Istvánt, a Hegyi Út Alapítvány jelenlegi kuratóriumi 
elnökét felkeresi, hogy az elnöki tisztségről tényleg le kíván-e mondani. Ezt követően a 
kuratóriumot kiegészítve helyre kellene állítani a törvényes működést. 
 
 
Toplak Tiborné, települési képviselő: Megkérdezi, hogy a településen mozgóárusítással 
foglalkozó cukrászati termékeket árusító vállalkozó rendelkezik-e a szükséges 
jogosultsággal. 
 
Császár László, körjegyző: Amikor az első jelzések az árusításról beérkeztek a Hivatalba, 
utána néztek, van-e engedélye a vállalkozónak. Akkor még Bakon nem volt jogosultsága, de 
időközben a társhatóságtól megérkezett a döntés, hogy az érintett területi kör kiegészítésre 
került Bakkal is. 
 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Jelzi, hogy a kivágott fákat pótolni kellene ősszel. 
Jelzi, hogy van egy pályázat a zöldterületek bővítésére. A pályázati lehetőséget eljuttatta az 
ÁMK-hoz, de nem kapott választ. Esetleg ezen pályázat segítségével a parkban lévő padokat 
fel lehetne újítani. 
 
 
Makkos István, települési képviselő: A helyi piac kialakítása ügyében történt előrelépés? 
 
Császár László, körjegyző: A jogszabályi előírások változása kedvez a helyi piac 
kialakítási lehetőségnek. Azt kellene a testületnek eldönteni, hol lenne a legalkalmasabb 
terület a piac kialakítására, illetve, hogy az önkormányzat kívánja-e működtetni azt. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Véleménye szerint nem az Önkormányzatnak 
kellene üzemeltetni, hanem megkeresni a lehetséges üzemeltetőt. Első körben az ÁFÉSZ-
szel kellene felvenni a kapcsolatot, mert a Válicka vendéglő udvara lenne a legalkalmasabb 
terület. Ha ez eredménytelen, tovább lehet lépni.  
 
 
Makkos István, települési képviselő: Van-e reális esély az intézmény étkeztetés 
vonatkozásában a helyi konyha újbóli megnyitására? 
 
Molnár Károly, polgármester: Az étkeztetéssel foglalkoztató helyi vállalkozót 
megkereste, de Ők nem szeretnének iskolai konyhát bevállalni. 
 
Tamás Béláné, települési képviselő: Az iskolai konyha nagyon rossz állapotú, több milliós 
beruházással lehetne csak üzemképessé tenni. 
 
Makkos István, települési képviselő: A vállalkozó „lelakhatná” a beruházást. 
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Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Véleménye szerint, ha a temetőt jelző táblák 
elhelyezésre kerülnek, a sportpályához vezető utat is ki kellene táblázni. A következő 
LEADER pályázatoknál a települési tájékoztató táblák felújítását meg kellene gondolni. 
Kéri megvizsgálni, hogy van-e lehetőség gyalogátkelőhely kijelölésére legalább a 
legforgalmasabb útszakaszokon. 
 
 
Mivel a napirendhez kapcsolódóan további javaslat és észrevétel nem hangzik el, a 
polgármester a képviselő-testület nyílt ülését 1905 órakor bezárta. 

 

k.m.f.    

 
 
 
             Molnár Károly                                       Császár László 
               polgármester                                              körjegyző 
 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 
 
 
 
 Makkos István    Tamás Béláné 
          települési képviselő          települési képviselő 


